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Interpellationssvar om luftkvalitet vid förskolor i 
kommunen 
Interpellationssvar
I dessa frågor ska man vara försiktigt hur man kommunicerar för att inte skapa onödig oro 
för föräldrar och barn. Varje byggnation och läge i kommunen bedöms individuellt. Vi har 
generellt inte något problem med luftkvalitén inom Ekerö kommun.
 
Det är också viktigt när man planerar förskolor och skolor att de ligger i centrala lägen så att 
så många som möjligt kan hämta och lämna på ett så smidigt sätt som möjligt. Detta skapar 
även ett minskat behov av bilanvändande. 

Vad gäller kommunikationen med den enskilda medborgaren som Miljöpartiet referera till är 
det kanske inte ett ärende som fullmäktige måste betungas med, kommunens tjänstemän 
för dialog och svarar på alla frågor från medborgare på ett tydligt och bra sätt.
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